
 

Referat fra møte i  
Skoleskyssforum 

Dato:   24.-25. mai 2023 

Sted:  Scandic Seilet Molde      

 

Deltakere: 

Deltaker 
Fylkeskommune/ 
kollektivtrafikkselskap 

Linn Ekdal-Gomes Ruter 

Ingrid H. Døskeland  Vestland fk / Skyss 

Anne Siri Skomedal AKT 

Claudia Pedersen-Ibarra Brakar 

Yngve Laingen Møre og Romsdal / FRAM 

Jorunn Sølvberg Møre og Romsdal / FRAM  

Hanne Berg Møre og Romsdal / FRAM 

Dagrun Gundersen Gjerde Møre og Romsdal / FRAM 

Bente Malme Møre og Romsdal / FRAM 

Tor Erik Kirkeland Møre og Romsdal / FRAM 

Joakim Mostad AKT 

Øystein Nybø Kolumbus 

Skjalg Wigenstad Innlandet fk / Innlandstrafikk 

Turid Kjøle Granseth Innlandet fk / Innlandstrafikk 

Hilde Granberg Johnsen Innlandet fk / Innlandstrafikk 

Gry Henriette Westerhaug Innlandet fk / Innlandstrafikk 

Danielle Forsland Hveding AtB 

Marius Sporsheim AtB 

Siv Janne Lindsetmo Trøndelag fk 

Gro Ragnhild Tangvik Trøndelag fk 

Hilde Løvmo Vestfold og Telemark fk 

Sally Damaj Vestfold og Telemark fk 

Sølvi Mathisen Westli Vestfold og Telemark fk 

Katrine Heumrønningen Brakar 

Tanja Nilsen Brakar 



 

Olav Tunold Viken fk  

Ronnie Forsbom Hansen Østfold kollektivtrafikk 

Brita Kleven Østfold kollektivtrafikk 

Helene Aune Østfold kollektivtrafikk 

Kathrine Sundt Vestland fk / Skyss 

Marthe Pedersen Vestland fk / Skyss 

Veronica Danneteg Ruter  

Anita Methi Troms og Finnmark fk / Troms 

Janne Olsen Nordaas Troms og Finnmark fk / Troms 

Anita Mikalsen Halvorsen Troms og Finnmark fk / Troms 

Marina Wickstrøm Troms og Finnmark fk / Finnmark  

Reidun Kvitberg Gulliksen Kollektivtrafikkforeningen 

 

Referat  

Onsdag 24. mai 

 

Velkommen til Molde! 

Flott jazzåpning ved saksofonist Pål Austnes. Leder i Skoleskyssforum Linn Ekdal Gomes i Ruter 

ønsket velkommen sammen med Jorunn Sølvberg i FRAM.  

 

Kollektivbarometeret/Skoleskyss-undersøkelsen – Årsrapport 2022 

Reidun Kvitberg Gulliksen presenterte resultater fra skoleskyssundersøkelsen årsrapport 2022.   

 

Individuell tilrettelagt skyss/drosje - Situasjonen i drosjenæringen 

Marius Sporsheim i AtB presenterte 
a. Kapasitet – begrensninger i drosjemarkedet  
b. Avvikshåndtering  

  

 
Erfaringer ITS - Hvordan følges leverandører opp i andre kommuner/fylker?  
 
Olav Tunold i Viken delte erfaringer med enerett.  
 
 
 
 



 

Gruppearbeid 
Skoleskyssforum ble delt inn i fem grupper som jobbet med følgende temaer og underpunkter:  

• Skyssgodtgjørelse for transport av videregående skoleelever  

• Skyss til videregående skoleelever i utplassering 

• Skyss for elever i videregående skole uten ungdomsrett (over 25 år)  

• Grensesnitt og terskler for alenetransport og ledsager – Skyss på medisinsks grunnlag for 
grunnskole og videregående – To grupper 

 

Gruppepresentasjoner 

Gruppene presenterte sine notater fra powerpoint.  

Presentasjonene sendes til skoleskyssforum.  

 

 

 

Torsdag 25. mai  

 

Valg av medlemmer til arbeidsutvalg 

Skoleskyssforum har i ett år hatt en dyktig gruppe bestående av Linn, Ingrid, Anne Siri og Claudia som 

har planlagt Skoleskyssforum. Sistnevnte har begynt i Brakar og har foreslått Anita som sin arvtaker 

for nord. Sammen med Anne Siri er hun på valg. Leder og nestleder ble valgt i fjor og sitter et år til.  

Arbeidsutvalg i Skoleskyssforum foreslått for kommende år:  

Navn Fylke / Adm.selskap Rolle 

Anne Siri Skomedal AKT Medlem 

Anita Helen Mikalsen Halvorsen Troms og Finnmark Medlem 
 

Skoleskyssforumet foreslår temaene. Etter sommerferien vil fylkene få i oppdrag å sende inn temaer 

som er aktuelle å ta opp til høsten.  

 

 

 



 

Høring av barn - Presentasjon av Statsforvalter i Møre og Romsdal  

v/ Statsforvalter Møre og Romsdal Gro-Marlen Skorgenes og Liv Torhild Karlsvik.  

Spørsmål og diskusjonspunkter: 

• Barnets beste vurderinger 

• Delt bosted gir en ekstra utfordring 

• Hvordan ansvarliggjøre foreldrene? 

• Økonomiske hensyn må også inn 

 

Refleksjoner fra gruppearbeidet – Læringspunkter og videre arbeid  

• Vi trenger mer tid til gruppearbeidet og presentasjonene 

• Trenger å høre diskusjonene og eksempler i plenum 

• Presentasjonene bør unntas offentlighet – sendes kun til Skoleskyssforum på e-post 

• Delt bosted løfte til Udir? 

• Skyss for elever i videregående skole uten ungdomsrett (over 25 år) – er et tema til man bør 
løfte ytterligere. YSK-elever – delt opplæring i skole og ute i bedrift – hvilke rettigheter har 
disse? Nyttig tema framover 

• Hvor langt må fylket strekke seg for å sikre forsvarlig skyss – hvor kan man sette streken? Ifht 

til Statsforvalteren 

• Forslag til  neste samling – gjennomgang av ny opplæringslov for å se hvordan det påvirker 

skoleskyss. F.eks. endringer i skoletilbudet. Helst med Udir, men ikke så lett å få dem til å 

stille 

 

Hvordan er hverdagen til en med funksjonsnedsettelse? 

v/ Ole Magnus Oterhals  

Spørsmål: 

• Hvilken hjelp trenger du for å ta buss?  

o Litt hjelp til ødelagte busskort 

• Har du laget noen rutiner som gjør at du kan ta bussen alene?  

o Man må øve flere ganger 

• Opplever du at folk tror at du ikke skal klare det?  

o Noen folk stiller spørsmål, men de fleste forstår at han greier å ta bussen. 



 

• Far: fra basen har han litt hjelp om morgenen. En øvingssak – de første gangene blir han fulgt 

til bussen. Ole Magnus klarer å betale med kort og bruke smarttelefon – ikke alle klarer det. 

Mange vil gjerne ta bussen 

• Skulle du ønske at vi som driver bussene gjør noe annerledes?  

o Han har ikke problemer med noe 

• Hva liker du aller best med å ta bussen?  

o Mange folk i bussen, å være sosial 

• Når du ikke tar buss, har du drosjekort?  

o Betaler med egne penger, men leverer regninger til høyskolen. Bra med både buss og 

drosje 

• Bruker du smarttelefon og apper?  

o Ja 

• Når Ole Magnus skal på voksenopplæring – samordning med flere med utviklingshemming – 

der har sjåføren en viktig rolle under transporten for å tilrettelegge   

• Når du har skolebussen – er det viktig at du kjenner de som du tar buss sammen med? 

o Nei, det er ikke viktig.  

• Hvor lenge har du tatt buss?  

o Siden han gikk på barneskolen har han tatt bussen og syklet  

• Det er viktig å lytte til hva de som har utviklingshemming har å si. Men ikke alle har et språk 

• Lag gjerne en spørreundersøkelse. Den kan være skriftlig 

• Gi alle elever den skoleskyssen som er forsvarlig for hver enkelt 

 

Takk for i dag  

Oppfordring til Skoleskyss for å komme med forslag til temaer.  

   

25. mai 2023 

Reidun Kvitberg Gulliksen 


